
 

Förstudie BIM för Installatörer, Struktur och process 

Nedan följer ett antal frågor jag skulle vilja att ni fyller i och som vi tillsammans stämmer 
av på ett kort telefonmöte. 

1. Hur ser ni på att nyttja mängder från CAD-modellen till a) kalkyl och b) inköp c) 
annat? 
Svar: 
 

2. Om ni använder mängderna från 1a), hur överför ni i så fall dessa till ert 
kalkylprogram?  
Svar: 
 

3. Hur ser ni på att använda CAD-modellen på arbetsplatsen i tex. en ”padda” för att 
samordna ert installationsarbete? 
Svar: 
 

4. När ni utför projektering och anlitar projektör (antingen intern eller extern) för att 
projektera en anläggning, ger ni denne instruktioner att projektera så att CAD-
modellen kan användas för kalkyl och inköp? 
Svar: 
 

5. Ser ni att BIM kan öka er kvalitet i totalentreprenader? 
Svar: 
 

6. Ser ni några konkurrensfördelar med att nyttja BIM i ert företag och i så fall vilka? 
Svar: 
 

7. I vissa projekt ställs krav på nyttjande av BIM. Har ni medverkat i sådana projekt och 
hur har det påverkat er? (organisation, personal, IT-program, ekonomi +/-, övrigt) 
Svar: 
 

8. Ser ni att det finns några ”bromsklossar” som stoppar BIM som arbetsmetodik i ert 
företag? 
Svar: 
 

9. Hur ser ni på framtiden för BIM? Kommer tex. Förfrågningsunderlaget levereras i 
form av en 3D-CAD modell med all information eller ser ni andra 
utvecklingspotentialer?  
Svar: 
 

Namn och företag:  


